



NEFFUL SINGAPORE HOLDINGS PTE LTD (200910386Z)

妮芙露新加坡控股私人有限公司

456 Alexandra Road #07-01/02 Fragrance Empire Building Singapore 119962
TEL: +65-67421358 FAX: +65-67420126 EMAIL: customer@nefful.com.sg

Distributor No: _____ ; Distributor Name : _____

Address : _____ ; Contact No.: _____

E-mail Address : _____

(Information provided in this Form will supersede that previously provided which will be deleted from our record accordingly.)

☉ Please tick the appropriate box accordingly:

Paper Statement

Note :

- Printing fees applicable, which will be deducted from the commissions generated in registered country.
- Monthly statements including Singapore, Taiwan, Hong Kong and Malaysia will be sent at a fee of SGD 2.00 per delivery (Price inclusive of 7% GST).

Electronic Statement via E-mail / Update of Email Address

Note :

- Upon opt-in for electronic Statement, printing fee of SGD 2.00 will be waived.

Both Paper and Electronic Statement

Note :

- Printing fees applicable, which will be deducted from the commissions generated in registered country.
- Monthly statements including Singapore, Taiwan, Hong Kong and Malaysia will be sent at a fee of SGD 2.00 per delivery (Price inclusive of 7% GST).

Opt-out from both Paper and Electronic Statement

- Upon opt-out from Paper Statement, printing fee of SGD 2.00 will be waived.

In order to safeguard your rights and interests, please update your personal information promptly.

Please note that any changes need to be made before 25th of the month, in order to be reflected on the following month.

I hereby certify that the above information is true and correct as to the best of my knowledge and undertake to face disciplinary action / legal proceeding if the above statement is found to be untrue or the facts are concealed, at any stage in future.

Signature: _____

Name: _____

Distributor No: _____

Date: _____ DD _____ MM _____ YYYY



NEFFUL SINGAPORE HOLDINGS PTE LTD (200910386Z)

妮芙露新加坡控股私人有限公司

456 Alexandra Road #07-01/02 Fragrance Empire Building Singapore 119962
TEL: +65-67421358 FAX: +65-67420126 EMAIL: customer@nefful.com.sg

會員編號：_____；會員姓名：_____

通訊地址：_____；聯絡電話：_____

電子郵件信箱：_____

《存留在公司傳銷商基本資料與本申請書地址與郵件信箱不同時，以本申請書記載為主並視為修改基本資料。》

◎勾選申請項目：

1. 紙本寄送。

- 獎金明細表列印地及扣取寄送費用皆以入會籍地為主。
- 每月寄送一次（含新加坡, 台灣、香港及馬來西亞之獎金明細表），紙本寄送費用為 SGD 2.00（包含7%消費稅），會於獎金直接扣除。

2. 停止紙本改用 E-MAIL 寄送或變更 E-MAIL 帳號。

不收紙本寄送

3. 紙本及 E-MAIL 寄送皆要。

- 獎金明細表列印地及扣取寄送費用皆以入會籍地為主。
- 每月寄送一次（含新加坡, 台灣、香港及馬來西亞之獎金明細表），紙本寄送費用為 SGD2.00（包含7%消費稅），會於獎金直接扣除。

4. 紙本及 E-MAIL 寄送皆不需要。

不收紙本寄送

- 為維護您的權益，請確認寄送通訊地址，如通訊地址有變動時，儘速和公司聯繫變更，該址之正確性則由申請人自行負責。
- 請於每月 25 日前提出申請，生效日於次月 1 日

茲保證本人屬於上列表格中所填寫之項目，倘有虛假不實或其他不法等情事，願自負一切且無條件接受相關法律之責任。

申請人簽名：_____

會員姓名：_____

會員編號：_____

日期：_____